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Geachte heer De Jonge,  
 
De commissie voor Volksgezondheid, Welzijn en Sport organiseert op woensdag 3 november 2021 
van 09.30 tot 12.30 uur een technische briefing over het coronavirus. De commissie heeft u reeds 
verzocht sprekers voor deze technische briefing af te vaardigen.  
 
Vandaag is onder de commissieleden geïnventariseerd over welke onderwerpen zij tijdens deze 

briefing wensen te worden geïnformeerd.  
 
Als reactie op deze inventarisatie zijn de volgende onderwerpen aangedragen: 
 

Maatregelen & handhaving   

- Handhaving door burgemeesters; 
o Verzoek om informatie over hoe en of de maatregelen ook gehandhaafd worden, 

aangezien het kabinet nu nieuwe maatregelen overweegt. Verzoek om een 
vertegenwoordiging van de burgemeesters bij de technische briefing, bijvoorbeeld 
die van Amsterdam en Utrecht. 

o De vraag is hoe de handhaving op dit moment is ingericht en loopt. Vanuit 

verschillende gemeenten komen hier verschillende beelden over, ook omdat in 
peilingen Nederlanders aangeven heel vaak niet de QR-code te hoeven laten zien 
en bijvoorbeeld de burgemeesters van Amsterdam en Den Haag hebben 
aangegeven slechts sporadisch te handhaven.  

o Er is 45 miljoen euro extra uitgetrokken voor handhaving van de 
coronamaatregelen: waar wordt dat nu precies voor ingezet, en zijn gemeenten 
ermee geholpen? Worden er ook bestuurlijke maatregelen genomen ten aanzien 

van bedrijven die de coronacheck weigeren toe te passen?  

- Wanneer is de kwestie technisch opgelost van mensen van wie de QR-code nog steeds niet 
werkt, maar die wel twee keer zijn gevaccineerd? 

- Naar aanleiding van onderstaand voorbeeld van Hestia (testbedrijf): Hestia neemt als 
uitgangspunt dat ze data delen; waarom is dat niet verboden bij de aanbesteding? 

 

 
 
 
 
 
 
 

 



 

 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

 
 
 
 

 
 
 

 
 
 
 
 
 
 

 
 
 

- Met welke signaalwaarden wil het OMT nu gaan werken/wat acht zij verstandig om te laat 
ingrijpen te voorkomen of bij te sturen? 

- Welke maatregelen zijn er nodig om het aantal besmettingen naar beneden te krijgen en 

laag te houden? Op welk aantal besmettingen dient gestuurd te worden om de 
achterstanden in de zorg (snel) in te lopen? 

 
Beleid algemeen  

- Klopt het dat vrouwen die in de kinderopvang werken al met 28 weken met 
zwangerschapsverlof moeten aangezien zij 1,5m afstand moeten houden en dat niet kan bij 
kinderopvang? Klopt het dat dat extra kosten hiervan voor de werkgever zijn? 

- Hoe staat het met het weigeren van kinderen door basisscholen? Hoe is de aansluiting met 
de kinderopvang waar kinderen niet geweigerd worden vanwege corona? 

- In Rijsbergen is een school dicht vanwege corona-uitbraak met tientallen besmettingen. 
Klopt het dat van ventilatie-budget voor scholen nog steeds geen luchtreinigers kunnen 
worden gekocht?  

- Verzoek om reactie op het KPMG-rapport en de Nieuwsuur-items, en de rol die de regering, 
het RIVM en het OMT hebben gespeeld in de totstandkoming van dat beleid en de 

aangekaarte gevolgen. 

Vaccinaties 

- Hoe kan de resterende groep niet-gevaccineerden worden bereikt en verzoek informatie 
over boostervaccinatie; 

- Welke acties worden ondernomen om vaccinatiegraad te verhogen?  
- Verzoek om informatie en cijfers over handhaving en vaccinatiegraad per regio/groepen. 

 

(IC-)opnames & Zorg 

- Verzoek om informatie over de stand van medicatie mogelijkheden; 

- Verzoek om recente data over de leeftijdsopbouw van de mensen die met corona in het 
ziekenhuis en op de IC liggen; 

https://www.bndestem.nl/breda/school-in-rijsbergen-dicht-vanwege-corona-uitbraak-met-tientallen-besmettingen~a676e4a6/


- Verzoek om recente data over de vaccinatiestatus van coronapatiënten die in het 

ziekenhuis en op de IC liggen; 
o N.B. In het NRC verscheen een artikel dat de data over de vaccinatiestatus van 

patiënten in het ziekenhuis en op de IC tweewekelijks door het RIVM wordt 
verzameld. Afgelopen donderdag zou de nieuwe data komen. Ik heb deze nog niet 
gezien. De minister heeft donderdagavond reeds toegezegd deze data op te nemen 
in de eerstvolgende coronabrief.  

- Is er meer inzicht in de 50% minder doorverwijzingen in eerste coronaperiode? Is intussen 

bekend wat de redenen zijn (zie ook petitie FMS)? 
- Verzoek om informatie aan te leveren in het bijgevoegde tabelbestand:  

o Informatie die al bijgehouden wordt in de ziekenhuizen, zoals meerdere 

ziekenhuisdirecteuren in interviews lieten blijken afgelopen weken. In de 

antwoorden tot nu toe wordt steeds teruggegrepen op wat er door het RIVM wordt 

opgevraagd. Hierbij een verzoek naar de beschikbare informatie. Vanuit de 

controlerende taak is niet relevant wat opgevraagd wordt maar wat beschikbaar is 

of redelijkerwijs beschikbaar gemaakt kan worden. 

Besmettingen  

- Verzoek om een beeld van waar besmettingen zich op dit moment vooral voordoen; 

- Verzoek om informatie over hoe testen kan bijdragen aan het indammen van het virus. Bij 

voorkeur door deskundigen die hier het afgelopen jaar zich mee bezig hebben gehouden, of 

onderzoek hebben gedaan. 

 

 

 

Bij deze breng ik u dit verzoek over.  
 

 
Hoogachtend, 
 

de griffier van de vaste commissie voor Volksgezondheid, Welzijn en Sport, 
 
Dhr. M.E. Esmeijer 


